
 

 

Za. 15 feb. 2025, 9e WC, Eembrugge 

 

‘Ja, hallo met John. Morgen kwart voor zeven verzamelen bij ‘ de 

Generaal’ in Baarn. Eerst even loten en dan vissen we bij 

Eembrugge. Jullie hadden daar toch goed gevangen afgelopen 

maandag?’ 

‘Klopt, Gerrit had er 62 en ik 64.’ 

‘Ah mooi, hopen dat het morgen ook zo gaat. Tot dan!’ 

Het lijkt de enige plek waar vis gevangen wordt. Niemand heeft ook 

informatie over (betere) 

visvangsten elders. 

 

Er zijn, steeds meer, vereni- 

gingen die geen Wintercompetitie meer vissen 

vanwege de slechte vangsten.  

Ook onder onze deelnemers wordt kritisch 

gereageerd. Begrijpelijk ook: je voorbereiding, de 

wedstrijd zelf en de nabereiding kosten veel tijd en 

waarvoor doe je het dan, voor die paar visjes en soms 

zelfs voor geen enkele beet??? Dat is echt niet leuk en zeker ook niet bemoedigend. 

Marinus, vandaag afwezig, heeft het idee naar voren gebracht om de zomercompetitie uit te 

breiden: eerder beginnen en later eindigen en dan in de winter af en toe een op zichzelf 

staande wedstrijd te vissen; de plek gebaseerd op 

recente vangst informatie. Even een berichtje er uit en als 

je kunt, dan doe je lekker mee. Daar kunnen we zeker de 

meningen eens over peilen en de uitvoering een kans 

geven. 

Ook geopperd is een aantal keren in de ‘Snakelake’ te 

vissen in de winter. Voor een aantal vissers een nieuwe 

belevenis en ik kan je, uit eigen ervaring, zeggen dat ik 

het heel leuk vond daar mijn hengel uit te gooien, ook al 

was dat in de zomer. Misschien ook een afwisselende  

toevoeging voor de Zomercompetitie! 

Het vergt wat kleine aanpassingen (elastiek, baitbandje, 

pallets), maar die zijn eenvoudig uit te voeren en alleszins 

de moeite waard. Bovendien is er een onderkomen bij, waar je kunt verzamelen en van alles 

kunt bestellen. 

Een serieus obstakel kan het kostenplaatje zijn. Dat behoeft eerst wat onderzoek en overleg. 

Niets doen gaat echter ook niets veranderen, terwijl er dus wel mogelijkheden zijn. Een 

(kleine) uitdaging zou ik zeggen. 



 

 

 

Terug naar vandaag, wedstrijd 9 van de WC (met één 

uitgevallen wedstrijd). 

Het is winter en deze week viel er sneeuw in het noorden 

van het land. Hier in het midden wordt het ook koud, is er 

nachtvorst en zit er rijp aan alle planten. Vandaag zal ook 

fris zijn, maar er is nauwelijks wind en het is niet vochtig.  

Iedereen is goed ingepakt.  

We zijn maar met zijn zevenen. Erwin, André, Marinus, John 

Hu. en Wesley laten verstek gaan. 

De wedstrijdcommissie heeft besloten om voor de brug 2 plekken uit te zetten en de vijf 

andere erna. Dicht bij de brug wordt er niet gevist. 

 

Er liggen ook nog 2 boten aangemeerd, maar die 

zouden net voor de start weg varen. 

Dat is mooi, want dan is je voerplek niet direct al 

weggespoeld. 

Als het kleine bootje zijn dieselmotor start doet me dat 

onmiddellijk afvragen of er ook een APK voor boten 

bestaat. Dit moet niet meer mogen zou ik zeggen. 

Erik loopt er net geen acute loodvergiftiging van op 

door direct uit de rook te gaan staan. 

 

Vandaag heb ik besloten een dubbele hengelset te prepareren, naar aanleiding van de tip 

van Gerrit. De dobbers die ik ‘monteer’ zijn 2gr. en 4gr.  

 

De Eem ziet eruit als een spiegel en het stroomt licht. Ik heb plek 3 geloot en zit het dichtst 

bij de brug. Naast me zitten respectievelijk: Arie, Gerrit, Erik en John.  

Gert en Sjaak zitten aan de andere kant van de brug, ik kan ze net zien. 

 

. .  

 

De dagen lengen waardoor ik zonder hoofdlampje alles in gereedheid kan brengen.  

Tijdens het uitpeilen merk ik dat de bodem nogal grillig is en stroomafwaarts dieper wordt. 

Ik houdt daarom de gemiddelde diepte aan, waardoor het aas eerst met een sleepje 

aangeboden wordt en wat verderop via staande haak naar net iets boven de bodem. 

Ik cup wat voer gemengd met leem, casters en dode maden. Daarnaast cup ik 1 balletje 

vochtig en aangedrukt voer zonder leem, dat wat sneller uit elkaar moet vallen. Alles moet 

zo dicht mogelijk bij de bodem blijven is de bedoeling.  



 

 

Na een paar driftjes gevist te hebben zeg ik tegen Arie dat het niet goed is…. Ik heb nog 

geen beet gehad, terwijl de omstandigheden ideaal lijken te zijn.  

Ook Arie ziet nog niets gebeuren.  

Wat later zie ik dat Gerrit wel vis vangt…. 

Ik begin wat te ‘sleutelen’ aan mijn tuig: dobber verschuiven, loodsetting veranderen, 

wisselend aasaanbod….. Ik vang vervolgens mijn eerste vis en kort daarna een ‘schepper’: 

een voorn van 28cm. Mooi zo, nu gaat het vast beginnen! 

Dat was ijdele hoop.  

Ik vang nog wat baarsjes en een enkele voorn. Arie vangt 1 voorn en verder alleen wat 

baarsjes. 

Mijn 2e hengelset was wel een uitkomst. Het begon flink te stromen, waardoor de 2 gram 

niet bij de bodem bleef. Makkelijk en snel om even te kunnen wisselen. De Eem blijft wat dat 

betreft onberekenbaar. Je moet steeds inspelen op de veranderende omstandigheden, wat 

ook betekent dat je zeer regelmatig moet peilen omdat de 

waterstand flink kan veranderen. Je 

weet het nooit en meten is dan weten!  

Dat maakt dat je steeds actief bent en 

niet achterover kunt zitten (of op je 

telefoon :):):) 

Vandaag was dat zeker het geval, 

maar het leverde mij geen vis op.  

Bij 8 stond de teller stil…..:( 

Teleurstellend, vergeleken met de 64 en 62 stuks, 5 dagen 

geleden! 

Ook de anderen konden geen aantallen op 

hun tellers noteren.  

 

Sjaak ving er 23 en werd daarmee keurig 1e.  

Gert zat naast hem en ving er maar 4. Hoe is het mogelijk?! 

Gerrit, aan de andere kant van de brug, ving er 18 en bezette 

daarmee de tweede plek. John, had er 17 en nam de 3e plaats voor 

zijn rekening. Gefeliciteerd heren! 

Harry werd 4e, Gert 5e, Erik 6e en Arie 7e. Meer zat er niet in 

vandaag, 

 

Uiteraard was er na het opruimen tijd en ruimte voor sterke verhalen, 

heerlijke soep, een drankje en zoutjes. Samen met het zonnetje erbij zorgde dat alles voor 

een gepaste en gezellige afsluiting van de 9e wedstrijd in de Wintercompetitie.  



 

 

 

In het totaalklassement blijft alles zoals het was, met dit verschil dat in het totaal aantal 

punten de verschillen minder worden en daardoor er nog van alles kan gebeuren in de 

eindklassering. Er zijn nog twee wedstrijden te gaan, dus het is blijft een spannende finale! 

 

 
 

Door: 

Harry Snoekbaars 


